JOINT UNIVERSITY PROGRAMMES ADMISSIONS SYSTEM OFFICE

處

學 駹 合 招 大 生

JUPAS Office Urges Public to Beware of Fraudulent Email Press Release 「大學聯合招生處」呼籲市民慎防假冒電郵 新聞稿

The Joint University Programmes Admissions System (JUPAS) Office urges members of the public to be vigilant about and cautious of a fraudulent email concerning the 2024 JUPAS Admission Exercise.

The email was sent by the email account 'math department hkeaa.b6hl4@simplelogin.com'. It notifies applicants that their JUPAS applications will not be considered further because of accepting offers from self-financing institutions. The JUPAS Office emphasises that the Office has no affiliation with this email and has reported the case to the Hong Kong Police Force.

The JUPAS Office's email addresses are under the domain name '@jupas.edu.hk'. The JUPAS Office does NOT hold any application information via the non-JUPAS route; and will NOT eliminate applicants' JUPAS applications in this regard.

If applicants and parents have any queries, please contact the JUPAS Office at (852) 2334 2929 during operating hours or at info@jupas.edu.hk.

「大學聯合招生處」(「大學聯招處」)呼籲市民提高警覺,留意聲稱關於 2024 年度「大學 聯合招牛辦法」申請的欺詐電郵。

有關電郵由「math_department_hkeaa.b6hl4@simplelogin.com」發出,並通知申請人的「大 學聯合招生辦法」申請因其已接納由非「大學聯招辦法」途徑的取錄資格而被取消。「大學 聯招處」強調,有關電郵與本處無任何關係,已就事件向警方備案。

「大學聯招處」電郵的域名為「@jupas.edu.hk」。 「大學聯招處」不會獲悉任何經非「大 學聯招辦法」途徑的申請資料,亦不會因此取消申請人的申請資格。

如申請人或家長有任何查詢,請於服務時間內致電 (852)2334 2929 或電郵 info@jupas.edu.hk 與本處職員聯絡。

END

完

6 August 2024 2024年8月6日

Room 248, 2/F, Main Building, The University of Hong Kong 香港大學本部大樓2樓248室 Hotline: (852) 2334 2929 / 2233 2929

IVRS: (852) 2334 2330

Email: info@jupas.edu.hk